

《单词百科:mechanization是什么意思?mechanization怎么发音?mechanization的解释和用法》

英语单词mechanization是什么意思?mechanization怎么读?mechanization怎么发音?简答网为您整理了mechanization的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



mechanization怎么读

mechanization的读音:[mek na 'ze n]

mechanization的意思

1、n.机械化;机理;

mechanization的相关词组

1、mechanization of farming 农业机械化;

mechanization的近义词

- 1、automation n.自动化;
- 2、computerization n.计算机的使用, 计算机化;
- 3、mechanisation n.机械化;机理;
- 4、modernization n.现代化, 现代化的事物;
- 5、presetting (轧辊位置的) 预调整;

mechanization的双语例句

- 1、Direct seeding reduces the cost of production and lends itself to mechanization.

直接播种可降低生产成本,也容易机械化.

- 2、The fundamental way out for agriculture lies in mechanization.

农业的根本出路在于机械化.

- 3、The developed electronic-actuator was used to realize its mechanization.

应用电子操纵系统来实现其机械化工程,并给出了计算模型.

- 4、The breathtaking potentialities of mechanization set the minds of manufacturers and merchants on fire.

机械化的惊人潜力使制造厂和商人们激动不已。

- 5、Mechanization has contributed to the consolidation of farms in larger holdings.

机械化已使大型农场得到了巩固.

- 6、Mechanization happened years ago on the farms of Islay.

数年前, 艾莱的农场就实现了机械化。

- 7、This mechanization is not entirely realistic.

这个力学化情况并不是完全真实的.

8、We are determined to realize the mechanization in agriculture.

我们决心实现农业机械化.

9、Mechanization opens the way for skilled jobs in agriculture.

机械化为农业的技术工种开辟了道路.

10、Mechanization of the harvest rate of 40 %, agricultural mechanization rate of 95 %.

机械化收割率达40%, 农田机械化率达95%.

11、Farm mechanization is agricultural modernization main content and important sign.

农业机械化是农业现代化的主要内容和重要标志.

12、That province has achieved outstanding results in farm mechanization.

该省农业机械化的工作成效显著.

13、We are speeding up the mechanization of our agriculture.

我们正在加快农业机械化的步伐.

14、And traditional hand-operation of banking has been transferred into mechanization, semi-automation and automation.

而传统的手工操作的银行业务已经转换为机械化、半自动化、全自动化.

15、There is a very high degree of mechanization in farming.

农业开垦已高度机械化.

以上是简答网为您整理的mechanization怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于mechanization的用法、mechanization的释义、mechanization的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/mechanization>